

免費入場 Free Admission

2025

15/2 星期六 SAT

11:00am - 6:00pm

最後入場時間 Last admission at 5:30pm

灣仔香港會議展覽中心展覽廳3G
Hall 3G of Hong Kong Convention and Exhibition Centre in Wan Chai

青年就業博覽

YOUTH EMPLOYMENT EXPO

起動！機遇無界限
Boundless Future, Get Going!

對象 Target

- ✓ 29歲或以下青年
Young people aged 29 or below
- ✓ 可在香港合法受僱
Lawfully employable in Hong Kong

嘉賓分享

Sharing Session

分享發展事業的成長經歷

To share their stories in pursuit of career development



李幸倪
Gin Lee



黎展峯
Andy Lai

大量本地及大灣區
內地城市工作機遇
Abundant opportunities to work
locally and in the Mainland
cities of the Greater Bay Area

活動內容

Highlights

課程介紹及就業諮詢服務

Course introduction and career consultation services

MBTI®與職業選擇

MBTI® and career choices

手工作坊

Handicraft workshops

見工相拍攝服務

CV photo-taking services

勞工處青年就業服務對象優先參加
Priority given to targets eligible for the youth
employment services of the Labour Department

同場加映：青年創業市集

Special event: Youth Entrepreneurship Bazaar

不同行業的空缺及在職培訓
職位空缺可供即場申請及面試
Vacancies and on-the-job training vacancies
from various industries for
on-site applications and interviews



2969 0446 / 2969 0460

鼓勵香港青年到大灣區內地城市工作
促進青年事業發展及大灣區內人才交流

To encourage Hong Kong young people to work in the Mainland cities of the Greater Bay Area (GBA) so as to foster their career development and the exchange of talents in the GBA



2112 9932

全面求職平台，協助青年
認識自我及提升就業競爭力

To provide a comprehensive job search platform that enables young people to gain a better understanding of themselves and enhance their employability



3585 8000

一站式擇業指導、增值培訓
及自僱支援等服務

To provide one-stop career guidance, value-added trainings, and self-employment support services, etc.

如黑色暴雨警告信號、8號或以上熱帶氣旋警告信號、「極端情況」或活動開始前3小時內發出「宣布停會」或上述信號/警告在活動開始前仍然生效，當日活動將會暫停進行。如有預料於中午12時或之前取消，當日活動會在兩小時後恢復進行。報名有期，請於中午12時前取消，否則生效。當日活動將會取消。備註：如上述信號/警告於活動期間發出，請留意主辦單位發出的最新公佈。

If a Black Rainstorm Signal, Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above, or "extreme conditions" is issued/announced to be issued within 3 hours before the start of the event, or any of the above signal/warning is still in force during the said period, the event will be suspended. If the relevant signal/warning is lowered at or before 12 noon, the event will be resumed in 2 hours. In case the relevant signal/warning is lowered after 12 noon, the event will be cancelled. Remarks: If the above signal/warning is issued during the event, please pay attention to the announcements made by the organisers.

勞工處將於現場進行攝影及錄影作日後宣傳推廣之用。如有查詢，請與現場職員聯絡。

The Labour Department will conduct photo and video shooting in the event for promotional and publicity purpose. For enquiries, please approach on-site staff.

視乎實際情況，以上活動內容或有更改。如有任何爭議，主辦機構保留一切最終決定權。

Depending on the actual situation, any arrangements for the event may be changed. The host organisation has the final decisions should there be disagreement.

